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Z A P I S N I K 
 

1. IZREDNE SEJE  Občinskega sveta Občine Podčetrtek, ki je bila vTOREK11. 09. 
2018 ob 17.00 uri, v  prostorih sejne sobe občine Podčetrtek. 

 
 

PRISOTNI: mag. Marko Jurak, ga. Sabina Pavčnik, g. Srečko Gobec, g. David Počivavšek,g. 
Zlatko Juričan, g. Marjan Aralica, g. Blaž Šelekar,mag. Darija Štraus Trunk, g. Aleš Drozg, g. 
Vladimir Hrovatič, g. Gojko Lončarič,župan Peter Misja ter člani občinske uprave. 
 
ODSOTNA: ga. Ana Koprivc 
 
G. župan je pozdravil prisotne na 1. Izredni seji občinskega sveta in povedal, da je razlog za 
sklic seje sprejem Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stolp na Rudnici. 
 
 
Člani občinskega sveta so brez razprave in soglasno (11ZA) sprejeli naslednji  d n e v n i 
 r e d: 
 
 

1. Predlog odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu za stolp na 
Rudnici- druga obravnava; 

2. Razno. 
 
 
 
K 1. točki dnevnega reda: 
PREDLOG ODLOKA O OBČINSKEM PODROBNEM PROSTORSKEM NAČRTU ZA 
STOLP NA RUDNICI- DRUGA OBRAVNAVA; 
 
G. župan je povedal, da je v času od prve obravnave OPPN-ja bila izvedena javna razgrnitev 
in  da smo 04. 07. 2018 izvedli javno obravnavo. Povedal je, da je Odlok o občinskem 
podrobnem prostorskem načrtu za stolp na Rudnici potrebno sprejeti čim prej, saj je pogoj za 
pridobitev gradbenega dovoljenja in za samo postavitev stolpa.  
Zato občinskemu svetu predlaga, da sprejme predložen predlog Odloka v drugi obravnavi. 
 
 
Člani občinskega sveta so  brez razprave in soglasno (11 ZA)sprejeli  s k l e p: 
 
 
NAVZOČIH: 11 
ZA: 11 
PROTI: 0 
 
Občinski svet Občine Podčetrtek sprejme Odlok o občinskem podrobnem prostorskem 
načrtu za stolp na Rudnici, v drugi obravnavi. 
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K 2. točki dnevnega reda: 
RAZNO. 
 
G. župan je dejal, da bo v mesecu oktobru še ena redna seja, na kateri bomo obravnavali 
rebalans proračuna. Svetnike je informiral tudi o investicijah glede javne razsvetljave (Trška 
cesta, Cmereška gorca, Škofja gora). 
 
Za razgledni stolp se bo pridobilo gradbeno dovoljenje, objavil javni razpis za izbiro izvajalca 
in pričelo z investicijo že v letošnjem letu. 
 
G. Drozg je opozoril na težavo pri zbirnem centru v Pristavi (cigani). 
 
G. župan je dejal, da se bodo namestile kamere. 
 
Na koncu je župan podal še predlog za ekskurzijo, ki bi bila verjetno še v mesecu oktobru. 
 
Seja je bila zaključena ob 17.30 uri. 
 
 
 
Zapisala:          ŽUPAN 
Mojca AMON         Peter MISJA 

 


